

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 27-07-2021 08:52:46 AM Subject: Materialistic Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: AM 08:52:46 2021-07-27 الموضوع: معلومات جوهرية</p>
<p>JPMC announces that is signed an agreement on 26/7/2021 with the Ideal Development Company for Manufacturing Industries of the Exploitation Project of Phosphate Stock A1 and A3 at Eshidiyeh. The Project entails the construction of an upgrade unit on the BOOT basis .The project will be constructed within 23 months to produce 1.5 million tons of phosphate per year with a TCP higher than 66% up to 74% and an average price of USD 32/ton along twenty years .The chemical specifications will be in line with the production and marketing plans of the Company. JPMC will own the plant at the end of the contract duration</p>	<p>تعلن شركة مناجم الفوسفات الاردنية المساهمة العامة المحدودة عن قيامها بتاريخ 2021/7/26 بالتوقيع مع الشركة المثالية المتطورة للصناعات التحويلية (Ideal Development For Manufacturing Industries) على اتفاقية مشروع استغلال مخزون الفوسفات من طبقات A1A3 في منجم الشيدية بواسطة بناء وحدة رفع النسبة على نظام (BOOT) وسيتم انشاء المشروع خلال 23 شهرا لانتاج 1.5 مليون طن فوسفات سنويا منتج ومحمل على ظهر الشاحنة وبنسبة TCP للفوسفات المنتج اكبر من 66% تصل الى 74% وبمعدل سعر 32 دولار / طن طيلة فترة عشرين سنة وحسب المواصفات الكيميائية التي تتفق وخطتي الانتاج والتسويق للشركة على ان تؤول ملكية المصنع لشركة مناجم الفوسفات بعد انقضاء فترة العقد.</p>
<p>26-07-2021</p>	<p>26-07-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سناء قراعين</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سناء قراعين</p>